
       ROMÂNIA 
  JUDEŢUL    TIMIŞ
  COMUNA     ŞTIUCA
  CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L
încheieat  astăzi, 15 decembrie  2010,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a  

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca

Secretarul  comunei   Ştiuca,   domnul  Marian  Dincă,  deschide şedinţa ordinară a Consiliului 
local, arătând că aceasta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 220/2010 a  primarului comunei 
Ştiuca   pentru  ziua  de  joi, 15 decembrie  2010, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a  consiliului local. Se 
propune ca şi  pentru această lună domnul  consilier  Stanciu Ioan-Dorin să îndeplinescă funcţia de 
preşedinte de şedinţă. Consiliul local în unanimitate votează pentru.

Preşedinte   de   şedintă,  domnul   Stanciu  Ioan-Dorin,   prezintă   situaţia   prezenţei:   sunt 
prezenţi toţi cei 11 consilieri.  La  şedinţa  de  consiliu  participă domnii: Vasile  Bejera, primarul 
comunei Ştiuca, Vasile Benzar, contabil,   şi  Marian  Dincă, secretarul comunei.  Domnul preşedinte 
declară  sedinţa   legal  constituită.

Procesul-verbal  al  şedinţei   ordinare   din    22 noiembrie  2010  a   fost  comunicat  domnilor 
consilieri la termen şi au luat la cunoştinţă de conţinutul lor.  Domnul preşedinte  de şedinţă  solicită 
dacă  sunt intervenţii  din partea domnilor  consilieri. Se constată că nu sunt intervenţii.  Se supune la 
vot: cu  11  voturi se  aprobă  procesul-verbal  al  şedinţei  ordinare  a  Consiliului local al comunei 
Ştiuca.

Domnul  preşedintele   de  şedintă  în exerciţiu  prezintă  ordinea  de zi :
1.      Aprobarea   rectificării  bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2010;
2.      Aprobarea  anulării concesionării  unui  teren  intravilan  în localitatea 

Ştiuca;
3.    Aprobarea  concesionării  unui  teren  intravilan  în localitatea Ştiuca;
4.    Aprobarea introducerii în intravilanul localităţii Oloşag a unor parcele; 

Domnul  primar propune să fie adăugate încă două puncte la ordinea de zi, şi anume :
5. Aprobarea  acordării  unor cadouri pentru copiii din comuna Ştiuca.
6. Aprobarea  privind   participarea   unităţii  administrativ  teritoriale,  comuna 

ŞTIUCA, la capitalul social al operatorului regional   S.C.  “ECOSAL-
GNSC”  S.R.L. Găvojdia

7.    Diverse.
Cu majoritatea absolută  se adoptă noua  ordine de zi.
Preşedintele  Comisiei  juridice,   domnul   dr.  Ioan  Cubin,    prezintă  raportul  de  avizare  al 

comisiilor de specialitate. 
La  primul  punct  al  ordinei  de  zi,  domnul  Vasile   Benzar,  contabilul  instituţiei,   prezintă 

referatul   privind  rectificarea bugetului local  al comunei Ştiuca pe anul 2010.  Veniturile  totale ale 
buget local  se majorează cu  suma  de 86,30 mii lei  şi respectiv  cheltuielile totale cu aceiaşi sumă. Nu 
au   fost   intervenţii  din  partea   domnilor  consilieri.  Domnul  preşedinte   supune  la  vot  aprobarea 
proiectului  de hotărâre.  Cu  11 voturi  se  adoptă    Hotărârea nr.58/2010  privind    apobarea 
rectificării  bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2010.



La  punctul al doilea al ordinii de zi,  domnul primar prezintă   expunerea de motive  privind 
rezilierea  unui contract de concesionare, având în vedere că doamna Mardale Adriana   nu a respectat 
prevederile stipulate în contractul de concesionare nr. 332 din 31 martie 2009, încheiat cu Primăria 
comunei Ştiuca,  prin care era obligată  să înceapă  construcţia  unei  casei  familiare  în maximum 1 an 
de   la  data  încheierii  contractului  de  concesionare.  Nu au  fost   intervenţii  din  partea   domnilor 
consilieri.  Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectului  de hotărâre.  Cu  11 voturi  se 
adoptă   Hotărârea nr.59/2010 privind rezilierea  unui contract de concesionare.

La următorul punct al ordinii de zi, tot domnul primar,  prezintă referatul asupra posibilităţii 
concesionării unui teren intravilan, fiind  în discuţie  tocmai  terenul la care s-a abrogat concesionarea. 
Nu au  fost  intervenţii din partea  domnilor consilieri. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea 
proiectului  de hotărâre.  Cu  11 voturi  se  adoptă    Hotărârea nr.60/2010  privind aprobarea 
concesionării  unui teren intravilan.

La punctul al patrulea  al ordinii de zi,  domnul primar prezintă   referatul privind necesitatea 
şi oprtunitatea  aprobării alipirii la intravilanul localităţii Oloşag  a  unor  parcele. Domnul  
secretar intervine arătând  că este vorba despre două parcele, una  cu  suprafaţa de   9.794 mp  şi 
alta în  suprafaţă  de   926 mp.  Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectului  de hotărâre. 
Cu  11 voturi  se  adoptă    Hotărârea nr.61/2010 privind necesitatea  şi oprtunitatea  aprobării 
alipirii la intravilanul  localităţii Oloşag  a  unor  parcele.

La  următorul  punct  al  ordinii  de  zi,  domnul  primar  prezintă  expunerea  de  motive  privind 
aprobarea  acordării  unor cadouri pentru copiii  din comuna Ştiuca. Domnul preşedinte  supune la vot 
aprobarea proiectului  de hotărâre.  Cu  11 voturi  se  adoptă    Hotărârea nr.62/2010 privind 
aprobarea  acordării  unor cadouri pentru copiii  din comuna Ştiuca.

La  ultimul  punct al ordinii de zi  domnul primar Vasile Bejera,  prezintă   proiectul  de hotărâre 
privind   participarea   unităţii  administrativ  teritoriale,  comuna  ŞTIUCA,  la  capitalul  social  al 
operatorului  regional    S.C.   “ECOSAL-GNSC”  S.R.L. Găvojdia. Faţă  de  sedinţa  trecută  se 
modifică participarea la capitalul social de la 20%  la  25%.  Cu  11 voturi  se  adoptă    Hotărârea 
nr.63/2010  privind   participarea  unităţii administrativ teritoriale, comuna ŞTIUCA, la capitalul 
social al operatorului regional   S.C.  “ECOSAL-GNSC”  S.R.L. Găvojdia.

La  punctul  „Diverse”  se  fac următoarele  intervenţii :  
Domnul consilier  Miloş Jim doreşte să fie  înlocuite becurile arse din  localiatea Zgribeşti şi să 

fie semnaliazte coerspunzător  lucrările ce se mai efectuează la  sistemul de alimentare cu apă. Domnul 
consilier  Pavel Laver arată că  şi în  localiatea Ştiuca trebuiesc înlocuite  becurile arse.Domnul primar 
este de acord cu cei doi consilieri şi promite rezolvarea acestor probleme.

Domnul consilier  Stanciu Dorin,  în intervenţia sa, arată că sunt câţiva locuitori din Oloşag care 
au terminat lucrările de construire a caselor dar au lăsat grămezi de pietriş în carosabil,  care acum 
încurcă  circulaţia.

După  epuizarea discuţiilor domnul  Stanciu Ioan-Dorin  preşedinte  de  şedintă  în exerciţiu 
declară   lucrările   şedinţei   ordinare  închise.

Preşedinte  de  şedintă           Întocmit,

        Consilier, Secretarul   comunei,

Stanciu Ioan-Dorin Marian   Dincă
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